



Label with colour code



SECUTAG® – patented protection code



Unique INGUN colour code

值得仔细一看：100% 德国制造的 It's worth it to look closer: 100% INGUN made in Germany

在 INGUN 包装上使用特种精致封印, 保证 **GKS 050/075/100** 产品系列不受仿盗, 同时承诺原产 INGUN 探针只在德国生产。在原产 INGUN 探针标签上特制的色码微观颗粒, 犹如基因指纹一样保护产品的正宗品质。

安全标签:

- 这种色粒是独一无二、无法复制的
- 使用100倍的显微镜可以简单读取该颜色编码系统
- 有自毁功能的文件塑膜保证盒子的一次性开封

请您看仔细并且核对!

Using a special seal of originality on the packing box, INGUN protects the product series **GKS 050/075/100** against product piracy and, at the same time, ensures that the original INGUN Test Probes are manufactured, without exception, in Germany. Microscopically small particles with a special colour code, which was especially chosen for INGUN, are applied to the label and therefore offer protection – just like a genetic fingerprint.

The protective label:

- The colour particles are unique and cannot be copied or duplicated.
- The colour code system can be read very easily by means of a microscope with 100x magnification.
- The document film with a self-destructing effect guarantees first-time opening of the packing box.

Take a closer look and check for yourself!

我们的地区代理 / Our local agencies:

- www.toptest.com.tw
- www.uniconscientific.com.cn

ingun®

ingun Prüfmittelbau GmbH
Max-Stromeyer-Straße 162
78467 Konstanz
Germany
Tel. +49 7531 8105-0
Fax +49 7531 8105-65
info@ingun.com
www.ingun.com